
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 372 af 22. april 2020 (alm. del). Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Marie Bjerre (V). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Claus Hansen 
  

11. maj 2020 
J.nr. 2020 - 4124 

 

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 372 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Finder ministeren det rimeligt, at det nuværende system med opkrævning af virksomhe-

dernes elafgift er indrettet sådan, at virksomhedernes likviditet bliver bundet af staten? 

 

Svar 

Der henvises til besvarelsen af SAU alm. del – spørgsmål 352.  
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